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PROTOKOLL 
 

Onsdag 6. desember 2023, kl 12.30-14.30, rom Loftet Farmasibygningen 

Til stede: Kathrin Bjerknes, Marianne Hiorth, Ole Andreas Økstad, Tove Larsen, Markus Herberg Hovd, 
Åse Ertesvåg, Tyra Berge Aspenes 
 
Forfall: Pål Falck 
 
SAKSLISTE 
Sak 27-23 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
Sak 28-23 Signering av protokoll fra forrige styremøte 
Sak 29-23 Sak vedtatt på sirkulasjon: Intervjukomite førsteamanuensis i legemiddelkjemi 
Sak 30-23 Sak vedtatt på sirkulasjon: Bedømmelseskomité førsteamanuensis i galenisk farmasi 
Sak 31-23 Intervjukomite førsteamanuensis i galenisk farmasi (to stillinger) 
Sak 32-23 Budsjett 2024  
Sak 33-23 Referat- og orienteringssaker  
Sak 34-23 Eventuelt 
  
 
Sak 27-23 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
  Vedtak: Godkjent 
 
Sak 28-23 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte 
 Godkjent på sirkulasjon.  
 
Sak 29-23 Sak vedtatt på sirkulasjon: Intervjukomité førsteamanuensis i legemiddelkjemi 

Forslag til intervjukomité ble sendt styret for vedtak på sirkulasjon. Følgende intervjukomité 
ble foreslått: 
 
• Kathrin Bjerknes (instituttleder) 
• Léon Reubsaet (seksjonsleder) 
• Trond Vidar Hansen (professor i legemiddelkjemi) 
• Sverre Arne Sande (professor i galenisk farmasi) 
• Parastoo Ebrahimi Danielsen (student, Farmasøytisk institutt) 
 
Vedtak: Instituttstyret godkjenner foreslått intervjukomité for stilling som 
førsteamanuensis (Associate Professor in radiopharmceutical chemistry). 
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Sak 30-23 Sak vedtatt på sirkulasjon: Bedømmelseskomité førsteamanuensis i galenisk farmasi 
(industrirettet) 
Forslag til bedømmelseskomité ble sendt styret for vedtak på sirkulasjon. Følgende ble 
foreslått: 

 
• CEO Invent2 og professor II UiT Ole Kristian Hjelstuen  
• Professor Syddansk universitet Annette Bauer-Brandl  
• Førsteamanuensis Seksjon for galenisk farmasi og samfunnsfarmasi, FAI/UIO 

Massimiliano Pio Di Cagno 
 

Vedtak: Instituttstyret godkjenner foreslått bedømmelseskomité for stilling som 
førsteamanuensis i galenisk farmasi (industrirettet) ved Seksjon for galenisk farmasi og 
samfunnsfarmasi. 

 
Sak 31-23 Intervjukomite førsteamanuensis i galenisk farmasi (to stillinger) 

To førsteamanuensisstillinger innen galenisk farmasi har vært lyst ut og er i prosess. 
Intervjukomite for den ene stillingen ble vedtatt på sirkulasjon (ref 2022/30189) med frist 
31. oktober 2023, og det foreslås at den samme intervjukomiteen også oppnevnes for den 
andre stillingen (ref 2023/12717): 
• Kathrin Bjerknes (Instituttleder) 
• Marianne Hiorth (delegert ansvar fra seksjonsleder, seksjon for galenisk farmasi og 

samfunnsfarmasi) 
• Joseph Azumah (lektor, seksjon for galenisk farmasi og samfunnsfarmasi)  
• Nisrin Doudouh (student, Farmasøytisk institutt) 
 
Kommentar i møtet: Komiteene mangler representant fra en annen seksjon. Instituttleder 
er medlem i komiteen i tillegg til minimumskravet for sammensetning 
(seksjonsleder/stedfortreder, vitenskapelig ansatt og studentrepresentant) og 
representerer hele instituttet. Det ble foreslått å godkjenne instituttleder som representant 
for resterende del av instituttet for stilling 2022/30189.  
 
Vedtak: 
• Stilling 2022/30189: Vedtatt på sirkulasjon for stilling ref: 2022/30189 er at 

Instituttstyret godkjenner foreslått intervjukomité for stilling som førsteamanuensis i 
galenisk farmasi. 
Når det gjelder manglende medlem fra annen seksjon så godkjenner styret 
instituttleder som representant for resterende del av instituttet i dette tilfellet.  

• Stilling 2023/12717: Komiteen godkjennes under forutsetning av at det i tillegg 
innhentes en representant fra en annen seksjon. I tillegg tas det forbehold om den 
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foreslåtte studentrepresentanten takker ja til deltakelse i en komite til, hvis ikke 
utpekes en annen studentrepresentant. 

 
Sak 32-23 Budsjett 2024 

Budsjett for 2024 levert fra instituttet 20. november var sendt styret på forhånd. 
Presentasjon og muntlig orientering ble gitt i møtet. Presentasjonen sendes styret. 
Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Styret støtter at instituttet fortsetter arbeidet 
med å redusere kostnadene. 

 
Sak 33-23 Referat- og orienteringssaker 

a) Livsvitenskapsbygget (LVB) – status, inkludert hvem som skal fylle bygget og tildeling av 
prosjektmidler til brukerutstyr. Institutt for Biologivitenskap er vedtatt inn i bygget og 
det vil påvirke også FAI. 

 
Sak 34-23 Eventuelt 

• HMS og arbeidsmiljø:  
o I bygget kalt ZEB har det i lang tid vært problemer med temperatur og 

inneklima og dette er nå satt opp som et eget punkt i MN-LAMU. 
o Som følge av hendelsen i Gydas vei i august i år har Arbeidstilsynet gjennomført 

et dokumenttilsyn og i tillegg er det avtalt et digitalt tilsyn 15. desember. I 
tillegg fortsetter instituttet og fakultetet arbeidet med å synliggjøre og forbedre 
rutiner, retningslinjer i samarbeid med MN og UiO sentralt.  

o Arbeidsmiljøundersøkelse (ARK) gjennomføres ved hele UiO våren 2024 
o Årlige vernerunder er gjennomført 

• Instituttleder orienterte kort om flere tiltak og initiativ for og av studenter og 
stipendiater, bl.a. karriereuke og studentdrevet innovasjon. 

 
 
e.f. Solfrid Odnes, kontorsjef 


